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Mødereferat 
 

11. oktober 2021 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: SP Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: AØ Ordstyrer: FL 

Deltagere:  

Peter von der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Annelise Ørnbo (AØ), 
Flemming Larsen (FL), Charlotte Braun (CP), Marianne Kjølbye (MK), Ejd.mester Stig Christophersen 
(SC) 

 

Afbud: Helle Nielsen (HN) 

 

Gæster: Ingen 

Referat 

Punkt 1 -  Godkendelse af referat fra sidste møde 

• Referat fra sidst blev godkendt uden kommentarer.  

• AØ blev valgt som referent 

Punkt 2 på dagsorden Ejendomsmester orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

• Personale 
Elev er færdiguddannet og der bliver afholdt en reception for ham den 15/10 kl 11-13 

• Internet 
Der er kæmpe udfordringer med installationen af fibernet, da de kabler, der er modtaget har 
vist sig at være særdeles skrøbelige, så blot et enkelt lille træk eller bøj får kablet til at knække. 
I skrivende stund er der 101 ud af 472 lejemål, der har problemer, så udfordringen er massiv 
og tidskrævende. 

 

Orienteringen blev taget til efterretning. 

 

Punkt 3 på dagsorden  Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

• Ingen punkter, bortset fra at bageren og Hanedan skal rydde op på rampen. 

 

Punkt 4 på dagsorden Status på projekter 

Diskussion/Beslutning:  

 

• Maling af facader 
Der er stort ros til malerne for deres arbejde. 

• Lidl-grunden – status 
Intet til referat 
 

Orienteringen blev taget til efterretning. 
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Punkt 5 på dagsorden Øvrige punkter 

Diskussion/Beslutning:  

 

• Billetter til ansatte ifm. arrangementer 
Ansatte kan fremadrettet kun købe 4 billetter pr. ansat. 
 

• Fællesspisning – beboere 
Der skal laves et opslag om nogen har lyst til at lave mad til fællesspisning i uge 45 

• Lys i selskabslokalet 
Husk at slukke lyset. 

• Julefrokost for bestyrelse/ansatte 
Julehygge bliver afholdt den 10/12 – besked om antal ansatte til PVF senest fredag 15/10 

 

 

Punkt 6 på dagsorden Arrangement 

Diskussion/Beslutning:  

 

• Følgende arrangementer vil blive afholdt: 
 
27/11 Tysklandstur (I opslaget skal stå: Ingen barne- eller klapvogne pga pladsmangel. 
 
4/12 Pensionist/Senior julefrokost 4 december – deltager 50 + 
 
5/12 Juletræsfest 

 

Punkt 7 på dagsorden Henvendelser fra beboeren 

Diskussion/Beslutning:  

• Ingen henvendelser 

 

Punkt 8 på dagsorden Eventuelt 

Diskussion/Beslutning:  

• Sommerfest 
Evt. 20/8-2022 

• Bager 
Har de fået besked om hvad de må sælge? 

 
Næste bestyrelsesmøde: 
Næste møde er 22. november kl. 18:45 
Mødet sluttede kl. 21.30 

 


